
Zadvor
Te dni so potekali zbori volivcev.

Zdaj je bila že drugič uporabljena
novost tako, da je namesto odborni-
kov več govoril magnetofon, dia-
pozitivi pa so novice plastično pri-
kazali. Kaže, da je ta način informi-
ranja volivcem kar všeč. Po drugi
strani pa je ta novost precej razbre-
menila odbornike. Vsem tem infor-
macijam je bilo dodano še poročilo
krajevne skupnosti. Letošnji obisk
na zborih volivcev je bil precej boljši
kot prejšnja leta. Razprava je bila
realna, le sem pa tja se je pojavil kak
nergač, ki pa ni pomenil kaj več.
Želja je bila seveda več kot je mož-
nosti. Tako je vedno.

V Dobrunjah so se znašli pred
pioblemom kako lazširiti omiežje
mestnega vodovoda. Zdaj že dve
cevi molita v Dobrunje, dlje pa ne
morejo, ker ni denaija. Volivci so
pojasnili, da jim v vodnjakih pri-
manjkuje vode, ker so podjetja ob
Litijski cesti pregloboko izčrpala
giamoz in se zdaj voda odmika, ob-
staja pa tudi nevarnost vdora oku-
žene vode v njihove vodnjake.
Zmenili so se, da bodo ponovno
aktivirali že prej ustanovljeni vodo-
vodni odbor, ki naj stopi v stik z
Mestnim vodovodom in prouči mož-
nost, da bi tudi vaščani s prostovolj-
nimi prispevki kaj pomagali.

V Podmolniku muži občane slaba
občinska cesta, ki povezuje Zadvor s
Podmolnikom. Za rekonsttukcijo te
ceste so se zavzeli še sami vaščani.
Sestavili so odbor in zbrali okrog
20.000 dinarjev prostovoljnih
prispevkov. Krajevna sKupnost je v
ta namen odiedila 69.000 din, ob-
činska skupščina pa 100.000 din.
Načrti so že gotovi. Izračun za prvih
500 metrov rekonstrukcije pa kaže,
da je vse to premalo. Stal bi namreč
290.000 din. Zato bo treba iskati
dodatne možnosti in rešitve, da bi
že letos Iahko začeli z deli, diugače
bo tieba počakati na naslednje leto.

Sostrski volivci so bili veseli, ker
delavci že gradijo nov betonski most
prek struge Dobrunjščice. Z njim bo
moč spet vzpostaviti normalni avto-
busni piomet in tako občanom, ki
so navezani na avtobus, znatno
skrajšati razdaljo do avtobusne po-
staje.

Občani Češnjic, Zagradišča, Sent-
pavla in tudi Podmolnika pa se pri-
tožujejo, da jim težka vojaška vozila
razdiiajo vaške javne ceste in poti,
fc zlasti zdaj, ker je teren močno
razmočen. Zato so sklenili, naj kra-
êvna skupnost stopi v stik z voja-

skimi oblastmi v Ljubljani, če bi se
dalo ta problem rešiti s skupnimi
prizadevanji, kajti sredstva za
vzdrževanje teh cest so precej pidla
in ne zadostujejo celo za najnujnejša
popravila.

Povsod pa se je kot rdeča nit
vlekel problem urbanistične ure-
ditve območja zadvorške krajevne
skupnosti, ki leže zndtraj mestnega
območja. Menda ni nikjer drugje
toliko črnih giadenj kot pri nas, to
pa zato, ker so potrebe po gradnji
velike, teren pa urbanistično še ni
obdelan. Volivci menijo, da bi se
dala ta težava premostiti zlasti na
tako imenovanih škrbinah; tehpaje
dovolj. V ta namen bo potrebno iz-
voliti komisijo, ki naj se s tem pro-
btemom ukvarja in naj pripravi tudi
konkretne predloge.
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